
Agenda for bestyrelsesmøde den 14. marts 2023 kl. 19.00 – 21.00 i klubhuset 
  
Deltagere: Bo Kiel Jespersen, Jesper Bagge Pedersen, Henrik Wolter (referent), Morten Andersen, Brian 

Majlund, Per Askjær 
  
1. Evt. indlæg fra fremmødte medlemmer 
Per Stub deltog og havde spørgsmål til regnskabet. Det blev konstateret, at regnskabet for 2021 på 
hjemmesiden ikke var den rigtige version, hvorefter det blev rettet.  
  
2. Opfølgning siden sidst 
- sidste planlægning af generalforsamling den 15. marts. 2023 kl. 19.00 
- referent og dirigent 
Johannes Prahl dirigent og Per Askjær referent 
- valg til bestyrelse:  
Bo, Jesper og Per – ønsker ikke genvalg - Morten åben for genvalg. Brian, Henrik og Jens Christian sidder til 
2024. 
Begge revisorer ønsker ikke genvalg. Jesper Bagge Pedersen åben for valg. 
 
Bo gennemgik bestyrelsens beretning som blev godkendt med få ændringer 
Morten gennemgik ungdomsberetning  
Per og Margrethe forbereder indlæg om sejlerskolen og bridge. Per laver endvidere indlæg om 
aktivitetsudvalg og mangel på samme. Enighed om behov for at medlemmer initierer og driver aktiviteter. 
HW sørger for drikkevarer, kager og stemmesedler til generalforsamlingen. 
  
- status medlemsregistrering 
Morten gennemgik aktuel status: ca. 120 medlemskaber (familie er ét medlemskab på trods af flere aktive) 
med 134 registrerede medlemmer. Der kommer løbende nye medlemmer til. Aftale med havnefoged om 
tilsendelse af liste med plads-lejere som ikke er andelshavere. Dette afventer endelig allokering af 
havnepladser lige efter påske. 
  
3. Økonomi- 
- underskrivelse af årsregnskab 
Regnskab for 2022 blev underskrevet 
  
4. Ungdom/Sejlerskole/Bridge/ 
To ungdomssejlere hædres for nationale/internationale medaljer på arrangement på Middelfart Rådhus 
mandag 20.03 
Byggetilladelse på sejlskur modtaget. Tagkonstruktion ændret til saddeltag efter ønske fra Middelfart 
Kommunes arkitekt og godkendelse fra havnen. Byggeri påbegyndes uge 11. 
  
5. Klub-aktiviteter 
- opfølgning på arrangementer (meteorologi, yachtskipper, glasfiber,..) v/alle 
Per udsender info om optagning af både 
                      
6. Generelt/udvikling: 
- opfølgning på klubhus-indretning v/alle 
Jesper har sørget for samling af skabe 
- vurdering af lejeaftale med Strib Ro- og Kajakklub v/Morten og Bo 
Opfølgende møde mellem Bo, Bent og Morten 08.03 afstemte proces for beslutningsratificering på GF og 
italesatte forventninger til fremtidigt samarbejde. 
 

 

 

 


